

实验型杀菌机 长隆 管式

产品名称	实验型杀菌机 长隆 管式
公司名称	上海长隆工业设备有限公司
价格	.00/台
规格参数	品牌:长隆 杀菌设备类型:管式
公司地址	上海市奉贤区南桥镇肖南路1555号
联系电话	18918007988 13918733638

产品详情

品牌	长隆	杀菌设备类型	管式
适用范围	茶餐厅设备、中餐店设备、果蔬加工厂设备、其他	营销	新品

experimental type sterilizer unit

实验型杀菌机组

特点

流量可调：1) 串接均质机变频控制均质机调节流量：

半量或全量（无级调速）

2) 在不串接均质机的条件下，可调节隔膜阀来控制流量的大小。

温度可调：输入温度要求，有plc自动调整杀菌温度，范围从63~140任意可调。

多品种适应：通过若数设计能满足：浆料、酱料、含颗粒等各种液体物料

小量实验：满足小量3-5l的实验，最大限度节约实验费用（本设备内存量1.5l）

使用环境：设备配备功率8kw无须额外动力源

标准配置：均质机120l/h 60mpa，3000kw冰水机组

可选配：酸奶发酵罐，无菌罐装操作台

features

adjustable flow rate:1)through serial connection with the homogenizer, frequency conversion control to the flow rate of the homogenizer can be realized:semi quantity or full quantity (steples speed adjustment) 2)under the condition of no serial connection with the homogenizer, the flow rate can be controlled through adjusting diaphragm valve.

adjustable temperature: input temperature requirements and the sterilizing temperature can be automatically adjusted by plc, which is adjustable within the range of 63-140.

applicable to different varieties: through numerous desings, it can satisfy pulp, jam and liquid materials containing granules.

bench scale experiment: it can satisfy bench scale experiment of 3-5l, which can save the experimental cost to the maximum extent (the equipment memory is 1.5l).

working environment :the equipment is provided with 8kw power without the need of additional power supply.

standard accessories: homogenizer 120l/h 60mpa,3000kw ice water machine unit

optional :yoghourt fermenting tank, aseptic canning operation desk.

简单介绍：

本实验型杀菌机组是专门针对实验室为获取实验数据而制作的管式杀菌机组，集加热，杀菌，冷却，热回收为一体，充分模拟车间的实际生产情况，真实地反映生产数据于实验室，充当的先锋。本杀菌机组具备巴氏杀菌，高温瞬时杀菌和超高温uht杀菌，如配备无菌灌装（或无菌取样阀）能达到无菌装态。

适用的产品：

带3mm一下颗粒的含果肉的果汁、浆、奶、克力奶、可奶、乳、奶油、奶、酸菌等其他饮料及各种类似的热敏性液体。能满足cip对设备的清洗。

本设备配置触摸屏，plc程序控制，对产品的温度，流量等各种参数进行动态的反映，操作简便，灵活。

brief introduction:

the experimental type sterilizer unit is a tubular sterilizer unit specially designed to obtain test data for the laboratory. integrating heating, sterilization, cooling and heat recovery,it fully simulates the actual production situation of the workshop and truly reflects the production data for the laboratory. the sterilizer unit is provided with pasteurization, high temperature instant sterilization and ultra-high temperature sterilization, which can realize the aseptic status if equipped with aseptic canning (or aseptic sampling valve).

applicable products:

it is applicable to fruit juice containing pulp with granules under 3mm, jam, soy milk, chocolate milk, cocomilk, condensed milk, thin cream, milk lactobacillus, beverage and other similar heat sensitive materials. it can satisfy cip cleaning for the equipment.

the equipment is provided with touch screen and plc programmable logic controller, which can dynamically reflect all parameters such an temperature and flow rate of products with simple and flexible operation

生产能力

巴氏杀菌：30~100l/h5 -10 65 均质 85~95 5s 5-43

高温瞬时：100l/h5 -10 65 均质 120 15s 5

超高温（uht）：30~50l/h5 -10 65 均质 140 4s 25

production capacity

pasteurization:30~100l/h5 -10 65 (homogeneous) 85 ~95 15s 5-43

high temperature instant sterilization:100l/h 5 -10 65 (homogeneous) 120 15s 5

ultra-high temperature sterilization(uht): 30~50l/h 5 -10 65 (homogeneous) 140 4s 25

技术参数 technical parameter

型号规格 model and specification	能力capacity (t/h)	冰水能耗steam consumption (kcal/h)	电功率 power (kw)	杀菌机外形尺寸 outline dimensions of sterilizer (l*w*h)	重量 weight (kg)
cl-1	30-100	2000	20	1500*900*1600	250
cl-2	200-500	5000	20	2300*1000*1600	350
br0.5-uht-0.5j	200-500	5000	20	1500*1200*1600	460